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MESTO STARÁ ĽUBOVŇA 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 24.6.2019                                               č. 4/2019 

 

Miesto rokovania: Levočská 335/1, Stará Ľubovňa (budova Jednoty) 

 

Prítomní:  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár,  Roman 

Šipoš  

Neprítomní:   

Pavel Jeleň, Rastislav Stašák, PaedDr. Štefan Joštiak 

 

Prizvaní:   

- 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania. 

2. Vyhodnotenie účasti na športových súťažiach partnerských miest - Połaniec. 

3. Príprava Behu za zdravé mesto 2019. 

4. Pokračovanie v tvorbe dotačných kritérií športových klubov k žiadostiam o poskytnutie 

dotácií. 

5.  Rôzne  

6. Záver. 

 

K bodu č. 1 

 

Predseda komisie športu a mládeže  Mgr. Patrik Boďo privítal prítomných a otvoril 4. 

rokovanie komisie  športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni (ďalej len „komisia) a privítal 

všetkých prítomných.  

Zároveň prítomných oboznámil s navrhovaným programom rokovania.  

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš  

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

 

Prijaté uznesenie č. 9: 

 

Komisia   s c h v á l i l a   program 4. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 
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K bodu č. 2 

 

PaedDr. František Solár informoval prítomných o priebehu  športových súťaží  partnerských 

miest v meste Połaniec.  

PaedDr. František Solár: 
"Čo sa týka športových výkonov, tak prebehli športy, na ktoré sme neboli až tak dobre pripravení, 
pričom potešili najmä mladí volejbalisti. Podstatné je, že sme sa dohodli na tom, aby sa ďalší ročník 
konal vo Vsetíne s tým, že sa podarilo presadiť športy, o ktoré máme záujem." 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš  

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

  

Prijaté uznesenie č. 10: 

 

Komisia   v z a l a   n a   v e d o m i e  informáciu o priebehu  športových súťaží  partnerských 

miest v meste Połaniec.  

 

K bodu č. 3 

 

Komisia  sa zaoberala prípravou podujatia Beh za zdravé mesto 2019. 

 

V diskusii vystúpili: 

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš  

 
PaedDr. František Solár: "Uskutoční sa deň pred výročím SNP. Budeme radi, ak sa pretekov zúčastnia 
členovia športovej komisie. Ide o pomerne veľké podujatie, je potrebné zabezpečiť viaceré organizačné 
položky. Zmenou bude akurát trasa behu, kde sme sa inšpirovali známym behom s názvom City run. 
Trasa by tak mala byť zaujímavejšia a hlavne efektívnejšia. Vďaka zvýšeniu informovanosti 
prostredníctvom nových kanálov máme nádej, že účasť bude opäť o niečo vyššia ako naposledy." 

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš  

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

  

Prijaté uznesenie č. 11: 

 

Komisia   v z a l a   n a   v e d o m i e  informáciu o príprave podujatia Beh za zdravé mesto 

2019. 

 

K bodu č. 4 

Komisia  prerokovala predložený materiál Dotačné kritéria športových klubov k žiadostiam 

o poskytnutie dotácie podľa VZN č. 44/2008. Postupne prerokovala všetky doposiaľ navrhnuté 
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body/kritériá, doplnila ich a upravila. Na záver zhodnotila, že je potrebné materiál  štylisticky, 

gramaticky, ale aj obsahovo upraviť a zaslať členom komisie.  

 

HLASOVANIE  

prítomní/kvórum:  5/3 

hlasovali za:   5  

Mgr. Patrik Boďo, MUDr. Peter Karaš, Rastislav Repka, PaedDr. František Solár, Roman Šipoš  

hlasovali proti:  0  

hlasovania sa zdržali:  0  

  

Prijaté uznesenie č. 12: 

 

Komisia   v z a l a   n a   v e d o m i e  stav rozpracovanosti Dotačných kritérií športových 

klubov k žiadostiam o poskytnutie dotácie podľa VZN č. 44/2008. 

 

 K bodu č. 6 

        Zasadnutie komisie ukončil a prítomným sa za účasť poďakoval predseda komisie Mgr. 

Patrik Boďo.     

 

Stará Ľubovňa 24.6.2019                  

                                                                       

                                                                   Mgr. Patrik Boďo v. r. 

                 predseda komisie 

 

 

 

 

Z a p í s a l a : Mgr. Anna Lukáčová 
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MESTO  STARÁ ĽUBOVŇA 

U z n e s e n i a   č.  9 - 12 

z rokovania Komisie športu a mládeže pri MsZ v Starej Ľubovni 

      zo dňa 24.6.2019                                               č. 4/2019 

 

Uznesenie č. 9: 

Komisia  

s c h v á l i l a   program 4. rokovania v zmysle predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 10: 

Komisia  

v z a l a   n a   v e d o m i e  informáciu o priebehu  športových súťaží  partnerských 

miest v mesta Połaniec.  

 

Uznesenie č. 11: 

Komisia  

v z a l a   n a   v e d o m i e  informáciu o príprave podujatia Beh za zdravé mesto 2019. 

 

Uznesenie č. 12: 

Komisia  

v z a l a   n a   v e d o m i e  stav rozpracovanosti Dotačných kritérií športových klubov 

k žiadostiam o poskytnutie dotácie podľa VZN č. 44/2008. 

                     

 

 

 

 

    Mgr. Patrik Boďo v. r. 

        predseda komisie 

 

Stará Ľubovňa 24.6.2019 

Zapísala: Mgr. Anna Lukáčová 


